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AK Parti Bolu 
Milletvekili Yüksel 
Coşkunyürek, 28 
Mayıs'ta 
gerçekleşecek ikinci 
tur seçimlerinin 
arifesinde saha 
çalışmalarına 
aralıksız devam 
ediyor. Gece geç 
saatlere kadar süren 
seçim mesaisinde 
Coşkunyürek vatan-
daşla kucaklaşıyor, 
onların dertlerini ve 
taleplerini dinliyor. 

“BiZiM RAKiBiMiZ MUHALEFET DEĞiL, REHAVET”

4'TE

Bolu Belediye 
Başkanı Tanju Özcan, 
belediye binasına 
“Geldiğiniz gibi hemen 
gidin!” pankartı astırdı. 
Pankart mahkeme 
kararıyla polis 
tarafından indirildi. 
Pankartın, seçim 
yasakları kapsamında 
yer alması sebebiyle 
verilen mahkeme 
kararı sonrası 
indirildiği öğrenildi.

ÖZCAN'IN BELEDİYE BİNASINA ASTIRDIĞI 
'HEMEN GİDİN' PANKARTI İNDİRİLDİ

5'DE

KAMU İŞÇİLERİ TOPLU İŞ SÖZLEŞMESİNDE 
BÜYÜK KAZANIM ELDE ETTİ 6'DA

“Sağlıklı Gıda 
ile Büyüyo-
rum Projesi" 

İşbirliği 
Protokolü 

kapsamında  
824 öğrenci 

ve  yüzde 183 
katılım ile 

tamamlandı.

Bolu Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Abdullah Alemdar, 7440 
sayılı Bazı Alacakların Yeniden 
Yapılandırılması ile Bazı 
Kanunlarda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun 
kapsamındaki oda aidat ve 
gecikme zamları konusundaki 
yapılandırma imkanının bir ay 
daha uzatıldığını son başvuru 
tarihinin 30 Haziran 2023 
olduğunu açıkladı. 

Cumhurbaşkanlığı seçimlerinin ikinci turu konuştuk. Saatlerce konuştuk. İkna etmek için 
öncesi siyasiler arasındaki görüşmeler devam çok uğraştık. Muharrem İnce, belli konulara 
ediyor. Seçime kısa bir süre kala kızgın... Sağlık problemleri de var, ama 
cumhurbaşkanlığı adaylığından çekildiğini bunların hiçbiri gerekçe olamaz. 'Türkiye'nin 
açıklayan Memleket Partisi Genel Başkanı geleceği için lütfen bu desteği açıklayın' dedik. 
Muharrem İnce de ikinci tur seçimi için Millet Ancak şu ana kadar olumlu bir cevap alamadık. 
İttifakı unsurları ile diyaloğa geçti. Bolu Alamayacağız gibi de görünüyor” diye konuştu. 
Belediye Başkanı Tanju Özcan, görüşmede yer 
aldı. “DÜŞÜNCELERİMİZİ BİR TARAFA 

BIRAKMA ZAMANI”
“GENEL MERKEZİN, GENEL BAŞKANIN Henüz olumlu bir dönüş alamadıklarını belirten 
BİLGİSİ DOĞRULTUSUNDA” Özcan, “Kendine göre kırgınlıkları, kızgınlıkları 
Görüşmenin Kemal Kılıçdaroğlu'nun bilgisi var. Kendisine de söyledik zaten. Eskilerden 
dâhilinde gerçekleştiğini işaret eden Özcan, konuştuk. Mevcut durumdan konuştuk. Yapılan 
“Ben çarşamba günü genel başkanın bilgisi hatalardan konuştuk. Kendisine yapılan bu 
doğrultusunda İstanbul Büyükşehir Belediye montajlarla ilgili bizim de ne kadar 
Meclis Üyesi Nadir Ataman kardeşimle birlikte üzüldüğümüzü anlattık. O da bazı yaşadıklarını 
Ankara'ya gittim. Bir ön görüşme için, genel bizimle paylaştı. Ama dedik ki, yani kişisel 
merkezin, genel başkanın bilgisi duygularımızı, düşüncelerimizi bir tarafa 
doğrultusunda. Nedir, bizim Nadir Bey'le ortak bırakma zamanı. Yani yarın bir gün Erdoğan bir 
özelliğimiz? Biz Muharrem İnce'yle geçmişte en o yüzde bir oyla kazanırsa insanlar sorumlu 
yakın yol yürüyen arkadaşlarıydık. Bu sebeple aramaya başlayacaklar. Lütfen dedik, 'Sayın 
gittik” dedi. İnce, tarihin size verdiği görevi yerine getirin' 

dedik. Kendisi de gerekli değerlendirmeleri 
“MUHARREM İNCE, BELLİ KONULARA yapacağını arkadaşlarıyla birlikte yapacağını 
KIZGIN” söyledi. Ama şu ana kadar olumlu bir dönüş 
İnce'yi ikna etmeye çalıştıklarını belirten maalesef olmadı” şeklinde konuştu.
Özcan, “Sayın Muharrem İnce'yle saatlerce 
konuştuk. Evinde de konuştuk, partisinde de 

BAŞKAN ÖZCAN, CUMHURBAŞKANLIĞI SEÇİMİ İÇİN İNCE'Yİ ZİYARET ETTİ

Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan, Muharrem İnce ile Kemal 
Kılıçdaroğlu'na destek istemek için görüştü. Görüşmeye dair bilgi veren 

Özcan, “Bir ön görüşme için, genel merkezin, genel başkanın bilgisi 
doğrultusunda. Saatlerce konuştuk. İkna etmek için çok uğraştık. Gerekli 
değerlendirmeleri yapacağını arkadaşlarıyla birlikte yapacağını söyledi. 

Ama şu ana kadar olumlu bir dönüş maalesef olmadı” dedi.

OĞUZHAN EKE

“SAATLERCE KONUŞTUK iKNA ETMEK iÇiN”
“OLUMLU BiR DöNüŞ MAALESEF OLMADI”

'SAĞLIKLI GIDA İLE BÜYÜYORUM' 
EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

2'DE

YAPILANDIRMA SÜRESİ 
1 AY DAHA UZATILDI

6'DA

Bolu Belediye Başkanı 
Tanju Özcan, belediye 
binasına “Geldiğiniz gibi 
hemen gidin!” pankartı 
astırdı. Pankart mahkeme 
kararıyla polis tarafından 
indirildi. Pankartın, seçim 
yasakları kapsamında yer 
alması sebebiyle verilen 
mahkeme kararı sonrası 
indirildiği öğrenildi.

ÖZCAN'IN BELEDİYE BİNASINA ASTIRDIĞI 
'HEMEN GİDİN' PANKARTI İNDİRİLDİ

5'DE

“BOLU'YA 
GELİN 

KALBİNİZİ 
YENİLEYİN”
Bolu'da yer alan 
Sarıalan Yayla-
sı'nda mende-

resler ve renga-
renk açan kır 

çiçekleri ahenk 
oluşturuyor.

7'DE
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YÜRÜTME VE İDARE BÖLÜMÜ
CUMHURBAŞKANI KARARI
–– 7440 Sayılı Bazı Alacakların Yeniden 
Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda 
Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunda 
Yer Alan Başvuru ve İlk Taksit Ödeme 
Sürelerinin Uzatılması Hakkında Karar 
(Karar Sayısı: 7300)
YÖNETMELİKLER
–– Evde Bakım Yardımı Yönetmeliği
–– Uludağ Alan Komisyonunun Kuruluşu, 
Görevleri, Çalışma Usul ve Esasları 
Hakkında Yönetmelik
–– Sağlıkta Kalitenin Geliştirilmesi ve 
Değerlendirilmesine Dair Yönetmelikte 
Değişiklik Yapılmasına Dair Yönetmelik
–– Bankaların Net İstikrarlı Fonlama 
Oranı Hesaplamasına İlişkin Yönetmelik
–– Sigorta ve Reasürans ile Emeklilik 
Şirketlerinin Sermaye Yeterliliklerinin 
Ölçülmesine ve Değerlendirilmesine 
İlişkin Yönetmelikte Değişiklik 
Yapılmasına Dair Yönetmelik
–– Sağlık Hizmet Sunumu Kapsamında 
Kullanılan Tıbbi Cihazların Teknik Servis 
Hizmetlerine Dair Yönetmelik
–– Tıbbi Cihaz Satış, Reklam ve Tanıtım 
Yönetmeliğinde Değişiklik Yapılmasına 
Dair Yönetmelik
TEBLİĞ
–– Bankalarca Kamuya Açıklanacak 
Finansal Tablolar ile Bunlara İlişkin 
Açıklama ve Dipnotlar Hakkında 
Tebliğde Değişiklik Yapılmasına Dair 
Tebliğ
YARGI BÖLÜMÜ
YARGITAY KARARLARI
–– Yargıtay 2. Hukuk Dairesine Ait 
Kararlar
İLÂN BÖLÜMÜ
a - Yargı İlânları
b - Artırma, Eksiltme ve İhale İlânları
c - Çeşitli İlânlar
– T.C. Merkez Bankasınca Belirlenen 
Döviz Kurları ve Devlet İç Borçlanma 
Senetlerinin Günlük Değerleri
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Bolu Anadolu İmam Hatip “Recycling New Creation” e Yapılacak etkinliklerle geri kullanılacak.
Lisesi Kimya Öğretmeni Fatma Twinning projesi ile geri dönüşümün Türkiye'de ve Farklı ülke ve kültürlere 
Akbaba'nın danışmanlığında dönüştürülebilir atık dünyadaki önemine dikkat mensup hedef kitleler ortak 
10/A sınıfı öğrencileri Enes, malzemelerin çeşitli geri çekilerek bu konuya duyarlı paydada buluşturulması ve 
Emir, Yasir, Eren ve Yiğit dönüşüm yöntemleri öğrenciler yetiştirmek iletişimin, etkileşim kurularak 
“Recycling New Creation” e kullanılarak hammadde olarak hedeflenirken, projenin yabancı dil becerilerinin 
Twinning projesinde yer alarak imalat süreçlerine dahil yürütülmesi sürecinde geliştirmesi planlanıyor.
çalışmalara katkı sağlıyor. edilmesi amaçlanıyor. teknolojik imkânlar da 

Bolu İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü ile İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü arasında 
imzalanan "Sağlıklı Gıda ile 
Büyüyorum Projesi" 
İşbirliği Protokolü 
kapsamında 15 adet 
ilkokul ve ortaokulda 450 
öğrenci hedefi ile yola 
çıkılan proje %100 
tamamlanma ve 824 
öğrenci %183 katılım ile 
tamamlandı. 
Konu hakkında açıklama 

küçüklerin aile yapan İl Müdürü İzzet Murat; 
alışverişlerindeki rolüne ve bu “Ağaç yaş iken eğilir 
alışverişlerinde ebeveynlerine atasözümüzden yola çıkarak 
dikkat etmesi gereken vermiş olduğumuz Sağlıklı 
hususları hatırlatması Gıda İle Büyüyorum 
konusunda yardımcı olmaları eğitimlerimiz kapsamında 
gerektiği gibi hususlara belirlenmiş olan okullarımızda 
değinildi. çocuklarımıza gıda 

güvenilirliği, hijyen, sağlıklı ve 
ÇOCUKLARA GIDALARINI dengeli beslenme, sebze ve 
GÜVENLİ TÜKETİMİ meyve tüketiminin önemi, 
ANLATILDIGıda alırken dikkat edilmesi 
Sağlıklı ve dengeli beslenme gereken hususlar,
kültürünün küçük yaşlardan ALO GIDA 174, gıda israfı 
itibaren kazanılabileceği konularında öğrencilere 
gerçeğinden hareketle aydınlatıcı bilgilerden oluşan 
planlanan eğitim sunum yapılarak aile içi 
çalışmalarında, çocuklara belirleyici ve etkileyici, bunun 
gıdalarını güvenli bir şekilde yanında gerektiğinde 
tüketmenin önemi ve bizlerden daha dikkatli olan 
yöntemleri görsellerle küçüklerimizin özellikle 
anlatıldı.kendileri ve aileleri adına 

sağlıklı ve güvenli gıda 
HEDİYE PAKETLERİ tüketmelerini sağlamak 
VERİLDİamacıyla eğitimler 
Karşılıklı sohbet havasında tamamlandı. Eğitim 
gerçekleşen ve öğrencilerin de programlarımız proje, ihtiyaç 
oldukça ilgi gösterdiği ve talepler doğrultusunda 
eğitimler sonunda öğrencilere devam etmektedir" dedi.
eğitim etkinliğinden hatıra Eğitimler Gıda ve Yem 
olarak spiralli bloknot, sürpriz Şubesinde görevli Gıda 
tohumlu kalem ve fındıktan Mühendisleri tarafından 
oluşan hediye paketleri gerçekleştirilirken;
verildi.Bilinçli tüketici olmanın önemi, 

Ortaokulu Kız 
Basketbol Takımı ile 28 
Mayıs-2 Haziran 
tarihleri arası Ordu'da 
düzenlenecek olan 
''Yıldız Erkekler Hentbol 
Türkiye Şampiyonası'' 
nda ilimizi temsil 
edecek olan Orhan 
Gazi Ortaokulu Erkek 
Hentbol Takımı İl Milli 
Eğitim Müdürü Dr. 
Cemil Sarıcı'ya 
ziyarette bulundu. İl 
Milli Eğitim Müdürü Dr. 
Cemil Sarıcı, Şehit 
Ozan Özen Ortaokulu 

8-12 Haziran tarihleri arası Kız Basketbol Takımını 
Isparta'da düzenlenecek olan ve Orhan Gazi Ortaokulu Erkek 
''Ortaokullar Arası Yıldız Kızlar Hentbol Takımını tebrik ederek 
Türkiye Basketbol başarılar diledi.
Şampiyonası'' nda ilimizi temsil 
edecek olan Şehit Ozan Özen 

BOLU'DAN ÖĞRENCiLER “RECYCLiNG 
NEW CREATiON” E TWiNNiNG PROJESi 

“Recycling New 
Creation” e Twinning 

projesi Türkiye ve 
Yunanistan ile ortak 

olarak yapılırken, Mayıs 
ayının sonuna kadar 

sürecek olan 
çalışmalara Bolu 

Anadolu İmam Hatip 
Lisesi öğrencileri de 

katkı sağlıyor.

SERVET GÖKÇEK

'SAĞLIKLI GIDA İLE BÜYÜYORUM' 
EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI"Sağlıklı Gıda ile 

Büyüyorum Projesi" 

İşbirliği Protokolü 

kapsamında  824 

öğrenci ve  yüzde 

183 katılım ile 
tamamlandı.

Huri Afacan

KIZ BASKETBOL TAKIMI VE ERKEK 
HENTBOL TAKIMI'NDAN SARICI'YA ZiYARET
Şehit Ozan Özen Ortaokulu Kız Basketbol Takımı ile 
Orhan Gazi Ortaokulu Erkek Hentbol Takımı İl Milli 

Eğitim Müdürü Dr. Cemil Sarıcı'yı ziyaret etti.

SERVET GÖKÇEK
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İl Emniyet Müdürlüğü tamamlanan şüpheli 
Terörle Mücadele Şube adliyeye sevk edildi.
Müdürlüğü ekipleri, Çıkarıldığı nöbetçi 
programı kullandığı hakimlikçe adli kontrol 
iddiasıyla zanlı Z.B'yi şartıyla salıverilen Z.B'ye 
evinde gözaltına aldı. 40 gün ev hapsi cezası 
Emniyetteki işlemleri verildi.

İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Operasyonda gözaltına alınan kadın 
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri, zanlı E.Ç.G, işlemlerinin ardından 
örgütün faaliyetlerinin önlenmesi ve adliyeye sevk edildi.
deşifresi edilmesi çalışmaları Terör örgütü mensuplarına para akışı 
kapsamında kent merkezinde ve finansman sağladığı ileri sürülen 
belirlenen adrese operasyon şüpheli, çıkarıldığı nöbetçi hakimlikçe 
düzenledi. adli kontrol şartıyla salıverildi.

Öğle saatlerinde başlayan sağanağın 
ardından ilçeden geçen Türkbeyli 
Deresi'ndeki su seviyesi yükseldi. Belediye 

ekipleri, taşkın riski bulunan 
alanlarda iş makineleriyle 
çalışma yaptı. Türkbeyli 
Köprüsü'nün altında biriken 
moloz ve ağaçlar iş 
makineleriyle temizlendi.
Ayrıca dere kenarındaki bazı 
evlerin bahçeleri ile giriş ve 
bodrum katlarına su bastı, 
tarım arazileri etkilendi.

Görülmesi en zor 
canlılardan biri 
olarak bilinen 
yediuyur, Bolu'nun 
Göynük ilçesinde 
bir vatandaşın 
kamerasına 
yansıdı. 
Çaylak köyünde 
sayacı okumak için 
elektrik panosunu 
açan vatandaş, 
panonun içerisinde 
bir hayvan 
olduğunu fark etti. 
Daha sonra bu 
hayvanın yediuyur 
olduğunu anlayan 
vatandaş, telefonu 
ile yediuyuru 
görüntüledi. 
Vatandaş, daha 
sonra "Biz seni 
daha fazla rahatsız 
etmeyelim" 
diyerek panoyu 
kapattı.

Bolu'da At Yaylası'na giderek kamp 
yapan Abdullah Aksoy'u, gecenin 
ilerleyen saatlerinde davetsiz 
misafir ziyaret etti. Aksoy 
tarafından çadırın etrafına kurulan 
fotokapanlarla ayı görüntülendi. 
Çadırın içerisine de kamera 
yerleştiren Aksoy, gece saatlerinde 
ayının gelmesiyle birlikte 
uykusundan uyanarak korku dolu 
anlar yaşadı. Ayının daha sonra 
çadırdan uzaklaşması ise 
fotokapanlarla saniye saniye 
görüntülendi.

"HAYVAN GELİNCE İLK ÖNCE 
BİR İRKİLDİM"
Korku dolu anlar yaşayan Abdullah 
Aksoy, "Gece hayvan geldi. Ses 
duydum. Hayvan gelince ilk önce 
bir irkildim. Korku yaşadım. Korku 
yaşamayacak insan yoktur. Çadıra 
saldırma riski vardı ama doğada en 
tehlikeli canlı insandır. Yani 
hayvandan daha tehlikelidir. Bu bir 
gerçek. Ayı tesadüf gelip de size 
saldırmaz. Anca uyurken üstüne 
çıkar ya da yanında yavrusu varsa 
bu şartlarda saldırır hayvan. Onun 
dışında gece gelip sana anca 
yaklaşır, merak eder, bakar ama 
saldıracağını düşünmüyorum" dedi.

"AYIYLA ÇEKİŞ EDECEKSİN"
Gece çadırda uyumakta zorlandığını 
söyleyen Aksoy, "Gece ayının 
gelmesinden sonra uyuyamadım. 
Yani 1-2 saat anca uyudum. O da 
sabaha karşı, artık çok yorulunca 1-
2 saat uyuyabildim. Hayvan merak 
ediyor, bakıyor. Seni yemeğe 
gelmiyor veya sana zarar vermek 
için gelmiyor. Meraklı. Ayılarda da 
psikoloji vardır. Bazıları böyle 
şeydir. Mümkün olduğunca 
kaçmayacaksın" ifadelerini kullandı.

BYLOCK KULLANDIĞI 
iDDiASIYLA YAKALANAN 
ZANLIYA ADLi KONTROL 
Bolu'da, FETÖ'nün gizli haberleşme programı 
ByLock kullandığı iddiasıyla gözaltına alınan 
şüpheli adli kontrol şartıyla serbest bırakıldı.

AA

TERÖR ÖRGÜTÜ DEAŞ'A PARA AKIŞI SAĞLADIĞI 
İDDİA EDİLEN ZANLI YAKALANDI
Bolu'da terör örgütü DEAŞ'a para akışı ve finansman sağladığı 

öne sürülün şüpheli gözaltına alındı.

MENGEN'DEKi SAGANAK TüRKBEYLi 
DERESi'NiN DEBiSiNi YüKSELTTi

Mengen ilçesinde kuvvetli yağış, 
derenin su seviyesini yükseltti, bazı 

evlerin giriş ve bodrum katları su bastı.

AA

NESLİ TEHLİKE 
ALTINDAKİ YEDİUYUR 

BOLU'DA GÖRÜNTÜLENDİ
Bolu'nun Göynük ilçesinde nesli tehlike 
altında bulunan yediuyur, bir elektrik 

panosunun içinde görüntülendi.

İHA

ÇADIRIN YANINA AYI GELDi, 
KORKU DOLU ANLAR YAŞANDI

Bolu'da ormanda kamp yapan Abdullah Aksoy'un çadırının yanına gece 
saatlerinde ayı geldi. Uyuduğu esnada ses duyan Aksoy, korku dolu 
anlar yaşadı. O anlar Aksoy'un çadırına kurduğu fotokapanlara yansıdı.
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KURTARIR” sandığa gitmeyi ihmal etmeyin. 
Seçime bir gün 
kala Coşkunyürek “BİR OYLA NE OLUR 
vatandaşa önemli DEMEYİN”
bir çağrıda Bir oyla ne olur demeyin. İlk 
bulanarak; turda maalesef bizim yanımızda 
“Cumhurbaşkanım olan ama nasıl olsa kazanırız 
ız, Liderimiz Sayın düşüncesi ile rehavete kapılan 
Recep Tayyip seçmenimizin oyları sebebiyle 
Erdoğan'a destek ikinci tura gidildi. Vatandaşımızın AK Parti Bolu Milletvekli Yüksel şikâyetlerini dinledi.  Mudurnu 

istemek için yoğun tempolu bir kararına saygı duyuyoruz ama Coşkunyürek sabah erken programının devamında Taşkesti 
saha çalışması yürütüyoruz. ülkemize hep birlikte sahip saatlerde başlayan seçim Beldesi'ni ziyaret eden Coşkunyü-
Kendimize pusula olarak çıkalım. İçinde bulunduğumuz mesaisini gece geç saatlere kadar rek, orada da vatandaş ve esnafla 
edindiğimiz şiarımız “Doğru durumun özetini önemi için bir ekibiyle birlikte sürdürüyor. Daha buluştu. Coşkunyürek Taşkesti 
zaman, doğru adam” ilkesine atasözümüzü hatırlatmak fazla vatandaşa ulaşmak için ilçe ziyaretine Belde Başkanı Tahsin için aziz milletimiz yine desteğini uygun olarak Yeni Türkiye istiyorum “Bir mıh bir nalı, bir nal ilçe ziyaretlerde bulunan Özcan ve partililer eşlik etti. verecektir. İnşallah biz kazanırsak Yüzyılı'nda ülkemizin geleceği için bir atı, bir at bir eri, bir er de bir Coşkunyürek, Türkiye Yüzyılı'nın kimse kaybetmeyecektir. İstikrar elimizden gelen gayreti gece orduyu kurtarır!” O yüzden lütfen kaderini belirleyecek 28 Mayıs “BİR MIH BİR NALI, BİR NAL ortamı sürecektir. Ülkemiz yeni gündüz, uzak yakın demeden sandıklarımıza oyumuza sahip ikinci tur Cumhurbaşkanlığı BİR ATI, BİR AT BİR ERİ, BİR yüzyılında şaha kalkacaktır. göstermeye devam ediyoruz. çıkalım. Reisimizi, seçimleri için vatandaştan ER DE BİR ORDUYU İnşallah kazanan Bolumuz ve Bilindiği gibi ikinci tur Başkomutanımızı yeniden göreve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip ülkemiz olacaktır” ifadelerine yer seçimleri çok önemli. Bu getirelim. Bizim Alî milletimizden Erdoğan'a destek istiyor. verdi. konuda vatandaşımızın şüphemiz yok, ülkemizin geleceği Önceki gün Sağlık 

duyarlılığına Mahallesi'nde vatandaşla 
güveniyoruz.  Bu seçimle buluşan Coşkunyürek 
ilgili Reisimizin üzerine programın devamında 
basarak işaret ettiği bir Mudurnu'yu ve Taşkesti'yi 
sözün altını çizmek ziyaret etti. Mudurnu 
istiyoruz  “Bizim programı için AK parti İlçe 
rakibimiz Kılıçdaroğlu ya Başkanı Hüseyin Yağın ve 
da muhalefet değil bizim partililer Coşkunyürek ekibine 
rakibimiz maalesef eşlik etti. Ziyaret, Mudurnu 
rehavet” Seçime sayılı Muhtarlar Derneği'nde 
günler kala başladı. Akabinde, 
vatandaşlarımıza Coşkunyürek vatandaşla 
yeninden bir çağrıda selamlaştı, tarihi Mudurnu 
bulunalım. Lütfen Çarşısı'nda esnafın talep ve 

“BiZiM RAKiBiMiZ MUHALEFET DEĞiL, REHAVET”
AK Parti Bolu Milletvekili Yüksel Coşkunyürek, 28 Mayıs'ta gerçekleşecek 

ikinci tur seçimlerinin arifesinde saha çalışmalarına aralıksız devam 
ediyor. Gece geç saatlere kadar süren seçim mesaisinde Coşkunyürek 

vatandaşla kucaklaşıyor, onların dertlerini ve taleplerini dinliyor. 

BURHAN YEŞİLTAŞ 

Boluspor Kulübü Başkanı Savaş bulundum ama ülkenin ve Özcan, Abak'ın söylemlerinde 
Abak, Boluspor'un 8 Haziran'da belediyenin içinde bulunduğu haklı olduğunu ifade ederek, 
olağanüstü kongreye gideceğini ekonomik durumlardan dolayı “Savaş Kardeşimin de ne kadar 
açıkladı. Abak, Bolu Belediye arzu ettiğim kadar yardım sıkıntıya düşüğünü biliyorum. O 
Başkanı Tanju Özcan'a ilişkin, edemedim. Bu da doğru... Ama yüzden ben doğruya doğru ve 
“Ben buradan Sayın Tanju ben çok varlıklı bir adam değilim. eğriye eğri diyen bir adamım. 
Özcan'a oyun oynayacak yaşı Benim 10 milyon liram olmuş Bütün kredimizi maalesef sonra da elimden geleni yapmaya mu söylüyor ama hiç yardım 
geçtim. Artık bir şeyler yapacak olsa, hiç tereddüt etmeden 5 Abdullah Abat döneminde çalışacağım. Ne kadar gelirse?” yapılmıyor değil, yapılıyor. 
isek adam akıllı bir şeyler milyon lirasını koşarak gider tüketmişiz. Abdullah Abat'ı diye konuştu. Verdiğimiz sözler kadar yardım 
yapmanız gerekiyor. Bizi ateşe veririm” dedi. muhatap almıyorum söylenecek yapamadık. Hakkını helal etsin. 
attın. Yalnız bıraktın. Sıkıntı yok. çok şey var da Savaş'a karşı “VERDİĞİMİZ SÖZLER KADAR Bundan sonra da elimizden geldiği 
Gemi limanda biz şuana kadar “SAVAŞ'A KARŞI söyleyeceğim şey yok arkadaşlar. YARDIM YAPAMADIK” kadar yapmaya devam edeceğiz” 
yaptığımız işi yarı yolda SÖYLEYECEĞİM ŞEY YOK” Ne söylüyorsa haklıdır, bundan Verdikleri sözler kadar yardım şeklinde konuştu.
bırakmadık. Ateşe attın, yapamadıklarının altını çizen 
yansınlar dedin” ifadelerini Özcan, “Söylediklerine karşı “SANKİ BİR TEK BOLUSPOR 
kullandı. vereceğim bir cevap yok. Bolu TARAFTARI BELEDİYE 

Belediyesi öncesinde de BAŞKANI”
“ARZU ETTİĞİM KADAR destek veriyordu, benim Özcan, Boluspor'a Bolu'nun önde 
YARDIM EDEMEDİM” zamanımda da arttırarak gelen isimlerinin destek vermesi 
Abak'ın açıklamalarına, destek verdi. Şartları da gerektiğini ifade ederek, şu 
Başkan Özcan, düzenlediği zorlayarak… Gene o destekler şekilde konuştu:
basın toplantısında değindi. veriliyor, hiç destek verilmiyor “Sanki bir tek Boluspor taraftarı 
Boluspor'a gerekli desteği değil ama arzu ettiğimiz çok Belediye başkanı. Nerede bu 
veremediklerini ifade eden daha fazla destek milletvekilleri? Nerede ilin Valisi? 
Özcan, “Ben hiçbir şeyde verebilmekti. Ama Türkiye'nin Ben biliyorum verdiği katkıyı ama 
kıvıran bir adam değilim. mevcut ekonomik koşullarında daha çoğunu hak etmiyor mu 
Boluspor için eliminden bu mümkün olmadı. Geçen yıl kardeşimiz? Tüm yükü Belediye 
geleni yapıyoruz, bununla 4 hafta takımı kümede tutmak Başkanı olarak benim sırtlayacak 
ilgili müfettiş incelemelerini için Türkiye'deki kişisel şeyim yok? Yapamadık, istedik 
de sürekli geçiriyoruz. Evet, kredimizi doldurmuşuz, ondan ama yapamadık. Kredimizi de 
ben Savaş Bey'e daha çok dolayı ekstra bir şey fazlaca tüketmişiz.”
yardım taahhüdünde yapamadık. Doğru söylüyor 

BAŞKAN ÖZCAN, BOLUSPOR'A YETERLİ DESTEĞİ VEREMEDİKLERİNİ SÖYLEDİ

“HAKKINI HELAL ETSiN”
Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan, Boluspor Kulübü Başkanı Savaş Abak'ın 

açıklamalarına ilişkin, “Arzu ettiğim kadar yardım edemedim. Benim 10 milyon liram 
olmuş olsa, hiç tereddüt etmeden 5 milyon lirasını koşarak gider veririm. Savaş'a karşı 

söyleyeceğim şey yok arkadaşlar. Ne söylüyorsa haklıdır. Hakkını helal etsin” dedi.

OĞUZHAN EKE

“SAVAŞ'A KARŞI SÖYLEYECEĞİM ŞEY YOK”
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Bolu Belediye Başkanı Tanju üzerine sosyal medyadan 
Özcan, kentin en işlek noktası yaptığı paylaşımda pankartın 
olan İzzet Baysal Caddesi'ndeki kaldırıldığını duyurdu Başkan 
belediye binasına dev pankart Özcan.
astırdı. Demokrasi Meydanı'n-
daki belediye binasının ön “Gİ-DE-CEK-LER. NOKTA!"
cephesine asılan Türkçe ve Özcan pankartın  kaldırmasını 
Arapça yazılı pankartta, ise; “Belediye binamıza 
“Vatanınızdan kaçıp ülkemize sığınmacılara hitaben Türkçe ve 
sığındınız. 11 yıldır sizi misafir Arapça olarak astığımız; 
ettik ama artık yeter. Huzuru- 'Vatanınızdan kaçıp ülkemize 
muzu geri istiyoruz. Geldiğiniz sığındınız. 11 yıldır sizi misafir 
gibi gidin hemen” ifadeleri yer ettik. Ama artık yeter!!! 
aldı. Bolu Belediye Başkanı Huzurumuzu geri istiyoruz. 
Tanju Özcan, sosyal medya Geldiğiniz gibi gidin. HEMEN!' 
hesabından yayımladığı yazılı pankartımız AKP'nin 
mesajda 'sığınmacılar gitsin' şikayeti üzerine kaldırılmıştır. 
diyerek “28 Mayıs'ta yapılacak İşte Türkiye görsün, kim 
'SIĞINMACILAR GİTSİN Mİ? / sığınmacı sevici kim gerçek 
KALSIN MI? referandumunda vatansever. Bu Arap sevicilere 
benim kararım net. Halkımıza alın evinizde besleyin diyoruz MAHKEME KARARI SONRASI 
da duyurdum. Bu çağrım bunlar gariban Türk Halkı'nın PANKART İNDİRİLDİ
sadece Bolu'ya değil Tüm vergileri ile besliyorlar.Akşam saatlerinde pankart ile 
Türkiye'ye gelsin.” paylaşımı ilgili şikayet geldi bunun 
yaptı.

Mevcut uygulamanın, bir “Başöğretmen” olma imkanı 
takım sorunlar taşıdığını bulamadan emekli olacaktır.
kaydeden Mehmet Tuncay, 17 Bu konuda Milli Eğitim Bakanı 
yıl boyunca herhangi bir Sayın Mahmut Özer, 
düzenleme yapılmadığı için, (sendikamızın da defalarca 
geçen yıl yapılan sınavla gündeme getirdiği şekilde) 20 
uzman öğretmen olan yıl ve daha fazla hizmeti 
binlerce öğretmenin bulunan uzman öğretmenlerin 
“uzmanlıkta 10 yıl bekleme” bekleme şartı olmaksızın 
koşulundan dolayı Başöğretmenliğe 
“Başöğretmen” olma imkanı başvurabileceği bir 
bulamadan emekli olacağını düzenlemeyi yapacaklarını 
söyledi. açıklamıştı. Ayrıca Sayın 
TBMM açılır açılmaz gerekli Bakan, aynı açıklamasında, 
mevzuat düzenlemesinin yüksek lisans ve doktora 
ivedilikle gerçekleştirilmesi mezunlarının bekleme 
gerektiğine dikkat çeken Şube süresiyle ilgili de düzenleme 
Başkanı Mehmet Tuncay, yapılacağını duyurmuştu.
gerekiyorsa, bu değişiklik için Bu itibarla, MEB'den beklenen, 
kariyer basamakları TBMM açılır açılmaz gerekli 
takviminin de güncellenmesi mevzuat düzenlemesini Çünkü öğretmenlik, sadece 
gerektiğini bildirdi. ivedilikle gerçekleştirmesi, “bilme” değil “bildiğini aktarma” 
Şube Başkanı Mehmet Tuncay, gerekiyorsa, bu değişiklik için mesleğidir. Dolayısıyla kariyer 
öğretmenlerin bir yıl daha kariyer basamakları takvimini planlamasında tecrübe ve 
mağduriyet oluşturacak bir güncellenmesidir. kıdem belirleyici olmalıdır. Öte 
gecikmeye tahammülü Öğretmenlerimizin, bir yıl daha yandan, mevcut uygulama, bir 
olmadığını kaydederek; mağduriyet oluşturacak bir takım sorunları taşımakta ve 
“Öğretmenlerimizin kariyer gecikmeye tahammülü yoktur.”mağduriyet oluşturmaktadır.
basamakları sınavı 19 Kasım'da MEB, geçen yıl yaşandığı gibi, Şöyle ki, 17 yıl boyunca 
yapılacak. gereksiz tartışmalarla eğitim herhangi bir düzenleme 
Türk Eğitim Sen olarak yıllardır kamuoyunun meşgul ve yapılmadığı için, geçen yıl 
dile getiriyoruz; öğretmenlerimizin huzursuz yapılan sınavla uzman 
öğretmenlerimizin kariyerleri edilmesine müsaade öğretmen olan binlerce 
sınav esaslı değil, hizmet yılına etmemelidir.” İfadelerini meslektaşımız, “uzmanlıkta 10 
dayalı olarak belirlenmelidir. kullandı. yıl bekleme” koşulundan dolayı 

ÖZCAN'IN BELEDiYE BiNASINA ASTIRDIĞI
 PANKARTI iNDiRiLDi

Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan, belediye binasına 
“Geldiğiniz gibi hemen gidin!” pankartı astırdı. Pankart 
mahkeme kararıyla polis tarafından indirildi. Pankartın, 

seçim yasakları kapsamında yer alması sebebiyle verilen 
mahkeme kararı sonrası indirildiği öğrenildi.

ASLI AKIŞ

‘HEMEN GiDiN’

Türk Eğitim-Sen Bolu Şube Başkanı Mehmet Tuncay, 19 Kasım tarihinde 
yapılacak olan kariyer basamakları sınavı hakkında açıklamalarda bulundu.

HURİ SARIYAR

TUNCAY, MEB'iN KARiYER BASAMAKLARI 
TARTIŞMALARINA DiKKAT ÇEKTi 

Yüksek Seçim Kurulu (YSK) işaret konulmayacak:
Başkanlık binasında, oy verme Seçmenler, birleşik oy pusulalarında 
sürecine ilişkin temsili oy verme tercih ettiği cumhurbaşkanı adayı 
kabinleri kuruldu. için ayrılan bölümden dışarı 
Buna göre, 28 Mayıs'ta seçmenler, taşırmadan "TERCİH" veya "EVET" 
sadece kayıtlı oldukları sandıklarda, mührünü basarak oyunu 
adrese gönderilen seçmen bilgi kullanacak. Oyun geçerli sayılması 
kağıdında yazan yer ve sandıkta oy için "TERCİH" veya "EVET" mührü 
verecek. dışında oy pusulalarının herhangi 
Seçmenin oy kullanma işlemini bir yerine imza atılmaması, işaret 
gerçekleştireceği 5 adım şöyle: konulmaması gerekecek. Zarfa oy 
1- Nerede oy kullanılacağı seçmen pusulası dışında bir şey 
bilgi kağıdıyla veya internetten konulmayacak. Yanlış oy 
öğrenilebilecek: kullandığını düşünen ve yeni pusula 
Vatandaşlar ilk olarak nerede ve isteyen seçmene yenisi 
hangi sandıkta oy kullanacağını verilmeyecek.
öğrenecek. Bu bilgileri içeren 
seçmen bilgi kağıdı eline Seçmene, 28 Mayıs günü 
ulaşmayanlar, YSK'nın internet Cumhurbaşkanı adayları Recep 
sitesinden, e-Devlet kapısından Tayyip Erdoğan ve Kemal 
veya Seçmen Sorgulama mobil Kılıçdaroğlu'nun resim ve isimlerinin 
uygulamasından oy kullanacağı yer bulunduğu oy pusulası verilecek. 
ve sandık numarasını Tercih yapıldıktan sonra pusula 
öğrenebilecek. Seçmen bilgi zarfa konulacak, sandığa atılacak.
kağıdının getirilmesi zorunlu 
olmayacak. 5- Oy kullandıktan sonra imza 

atılacak:
1-Tüm yurtta oy verme saatleri Seçmen, zarfı sandığa attıktan 
08.00-17.00 olarak uygulanacak. sonra sandık seçmen listesinde 
Oy vermenin bitiş saati geldiği adının bulunduğu yerin karşısına 
halde sandık başında oylarını imza atacak.
vermek üzere bekleyen seçmenler 
varsa, sandık kurulu başkanı SANDIK KURULUNUN 
seçmenleri saydıktan ve kimliklerini GÖREVLERİ
aldıktan sonra sırayla oylarını Öte yandan, seçim sabahı, sandık 
kullanmalarına izin verecek. Saat kurulu başkanı, memur üye ve son 
17.00'den sonra gelen seçmen oy seçimde en çok oyu almış 5 siyasi 
kullanamayacak. parti temsilcisinden oluşan sandık 

kurulu, saat 07.00'de oy verme 
2- Seçmenin üzerinde vatandaşlık yerinde bir araya gelecek.
numarası olan kimlik belgesini Sandık kurulu ilk olarak ant metnini 
bulundurması gerekecek: okuyacak ve başkan tarafından oy 
Sandık başına gelen seçmen, sandığı mühürlenecek. Daha sonra 
Türkiye Cumhuriyeti kimlik oy zarfları sayılacak, oy 
numarasını taşıyan nüfus cüzdanı, pusulalarının bulunduğu paketler 
resmi dairelerce verilen soğuk açılacak ve zarflar ile oy 
damgalı kimlik kartı, pasaport, pusulalarının arka yüzlerine mühür 
evlenme cüzdanı, askerlik belgesi, basılacak.
sürücü belgesi, hakim ve savcılar ile Hazırlıklar 07.00-08.00 saatlerinde 
yüksek yargı organı mensuplarına tamamlanacak, oy verme işlemi 
verilen mesleki kimlik kartı, avukat, 08.00'de başlayacak ve saat 
noter ve askeri kimlik kartı gibi, 17.00'ye kadar sürecek. Saat 17.00 
"kimliğini tereddütsüz ortaya itibarıyla sırada bekleyenler varsa, 
koyan" resimli, resmi nitelikteki bu kişiler sandık 
belgelerden birini başkana verecek kurulu başkanınca 
ve seçmen sıra numarasını sayılıp oy vermeleri 
söyleyecek. Bu belgelerden birini sağlanacak.
vermeyen seçmen oy Sandık kurulu 
kullanamayacak. görevlisi, seçmenin 

kimliğini alarak sandık 
3- Cep telefonuyla kabine seçmen listesinde 
girilmeyecek: ismini bulacak ve 
Cep telefonu, fotoğraf veya film kontrollerini yaptıktan 
makinesi gibi görüntü kaydedici sonra Cumhurbaşkanı 
veya haberleşme sağlayıcı Seçimi birleşik oy 
cihazlarla oy verme yerine girilmesi pusulası ile zarf ve 
yasak olacak. Bu tür cihazların oy mührü vererek kabinde oyunu 
verme işlemi bittikten sonra iade kullanmasını isteyecek.
edilmek üzere sandık kuruluna Sandık Kurulu Başkanı, kullanılan 
bırakılması gerekecek. oyun geçersiz sayılmaması için, 

zarfın içine başka bir materyal 
4- Oy pusulasına mühür dışında atılmaması, pusulaların ve zarfın 

ŞABLONLA OYLARINI bir seçmenin yardımı ile 
VEREBİLECEK oylarını kullanabilecek. Bir 
Görme engelli seçmenler, YSK seçmen birden fazla engelliye 
tarafından oy pusulalarına yardım edemeyecek.
uygun olarak hazırlanan şablon Sandık kurulu başkan veya 
ile oylarını kullanabilecek. Talep üyeleri, engelli seçmenlere 
etmeleri halinde ise oy pusulası yardım etmek amacıyla oy 
sandık kurulu başkanı, verme kabinine giremeyecek, 
akrabalarından biri, akrabası oy kullanma sırasında yardım 
yoksa diğer herhangi bir edemeyecek.
seçmenin yardımıyla şablona Sandıklar kapandıktan sonra oy 
yerleştirilmek suretiyle oylarını sayımına geçilecek. Sonuçların 
kullanabilecek. tutanağa bağlanmasının üzerine işaret konulmaması 
Engelliler, felçliler veya bedeni ardından, sandık kurulu yönünde seçmeni uyaracak ve 
engelleri açıkça belli olanlar o başkanınca kurayla iki siyasi ikinci bir oy pusulası 
seçim çevresi seçmeni olan ve partili üye belirlenecek ve oylar verilmeyeceğini belirtecek.
o sırada sandık çevresinde ilçe seçim kuruluna 
bulunan akrabalarından birinin, götürülecek.GÖRME ENGELLİLER 
akrabası yoksa diğer herhangi 

CUMHURBAŞKANI SEÇİMİ İÇİN 
5 ADIMDA OY KULLANMA REHBERİ
Seçmenler, 28 Mayıs 2023 Pazar günü gerçekleştirilecek Cumhurbaş-
kanı Seçimi'nin ikinci tur oylaması için oylarını 5 adımda kullanacak.
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Yaşayan Dini Hayat
(Bolu İl Müftüsü)

VEFALI BiR TOPLUMU 
OLABiLMEK

Vefa kelimesi, Arapça dilinden Türkçe'mize 
geçen, günlük hayatta sıklıkla kullanılan 
kelimelerden bir tanesidir. Vefa kelimesi 
“Sevgiyi sürdürme, sevgi, dostluk bağlılığı” 
gibi anlamlara gelmektedir.(TDK) 
İnsan olarak; bulunduğumuz noktaya 
gelinceye kadar üzerimizde hakkı, emeği, 
katkısı, lütfu, keremi ve ihsanı olan her şeye 
karşı hem şükrümüz, hem teşekkürümüz ve 
hem de vefamız olmalıdır. Bu cümleden 
olarak; her şeyden önce bizleri yaratan ve 
yaşatan Rabbimize karşı hamdimizi, 
şükrümüzü ve vefamızı her halimizle 
göstermeli ve ifade etmeliyiz. Bizler için en 
güzel örnek Hz. Muhammed (s.a.v.) 
efendimizin bütün hayatı; Cenâb-ı Hakk'a 
kulluk ve itaatten, sadakat ve teslimiyetten 
bir an olsun ayrılmadan tamamladı. Bu örnek 
hayattan kısa bir örnek sunalım.
Bir defasında Hz. Âişe annemiz, 
Peygamberimizin geceleri namaz kılmaktan 
dolayı ayaklarının şiştiğini görünce “Ya 
Resûlallah, geçmiş ve gelecek bütün 
günahların bağışlandığı halde niçin böyle 
yapıyorsun?” diye sormuştu. Bunun üzerine 
Peygamber Efendimiz şöyle buyurmuştu: “Ya 
Âişe! Şükreden bir kul olmayayım mı?” 
buyururlar. (Müslim, Sıfâtü'l-münâfikîn, 81.) 
İşte en güzel şükür ve vefa örneği…
Allah Resûlü (s.a.s) peygamber olması 
hasebiyle yapması gereken bir görevi vardı. 
İnsanları Bir olan allah'a imane, hakka ve 
hakikate davet etmek ve insanların 
hidayetine vesile olmak istiyordu. İstiyordu 
ki, herkes Müslüman ve mümin olsun. İşte 
böyle bir sorumluluk anlayışı ile  insanlara 
karşı çok vefalıydı. Dünya ve ahirette huzura 
ermeleri için çırpınırdı. Nitekim Rabbimiz, bir 
ayette Habibine şöyle buyurmuştu: “İman 
etmiyorlar diye neredeyse kendini helâk 
edeceksin!”( Şuarâ, 26/3.)
Allah Rasulü (s.a.s), ahdine vefa gösterirdi, 
verdiği sözü muhakkak yerine getirirdi. Bir 
hadisinde ahde vefanın önemini şöyle 
anlatmıştı: “Emanete riayet etmeyenin 
imanı olgunlaşmamıştır; ahde vefa 
göstermeyenin ise dini kemâle 
ermemiştir.” (İbn Hanbel, III, 134.)
Peygamberimiz, ailesine karşı da vefalıydı. 
Mekke'nin fethedileceği gün çadırını Hz. 
Hatice validemizin kabrine yakın bir yere 
kurdurarak en zor zamanlarında kendisine 
destek olan eşi Hz. Hatice validemizin 
vefatından sonra , ne zaman bir kurban 
kesse bir parçasını da 'buda Haticenin 
Sehmi' diyerek ayırır ve bir fakire gönderirdi. 
Yine Peygamberimiz, çevreye, hayvanlara ve 
akıp giden suya karşı da vefalı idi. “Kıyamet 
kopuyor olsa dahi elinizdeki fidanı dikin” 
(İbn Hanbel, III, 184.) buyurarak tabiata; 
“Bu dilsiz hayvanlar hakkında Allah'tan 
korkun.”( Ebû Dâvûd, Cihâd, 44)  uyarısıyla 
hayvanlara; akıp giden nehirden abdest 
alırken dahi suyun israf edilmemesini (İbn 
Mâce, Tahâret, 48.) emrederek,  suya 
vefasını göstermiştir.
Ahde vefa imandandır. Biz Müminler de, 
ümmeti olmakla şeref duyduğumuz Sevgili 
Peygamberimiz gibi vefalı olmalıyız. 
“Müminler, emanetlerine ve verdikleri 
sözlere riayet ederler.”  (Mü'minûn, 23/8.) 
ayetini hayatımıza taşımaktır. Unutmayalım 
ki, dünya ve ahiret saadetini kazanmamıza 
vesile olacaktır. Vefalı bir toplum olabilmek 
dileğiyle…

BAİBÜ Rektörlüğü Toplantı Salonunda Mutabakata varılmadan önce yapılan 
yapılan toplu iş sözleşmesi imza törenine görüşmelerde uzlaşı kültürüyle hareket 
BAİBÜ Rektörü Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, edildiğini belirten Alişarlı; “Önceleri 

kurumumuza, sendikamıza ve BAİBÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Koop-İş Sendikası ile karşılıklı ve iyi 
personellerimize hayırlı olsun. Bu Samettin Gündüz, BAİBÜ Genel niyetli çabalarla oturduğumuz 
anlaşmanın sağlanmasında emekleri Sekreteri İhsan Ağcan, Genel Sekreter görüşmelerden bir sonuca 
geçen Sayın Cumhurbaşkanımıza ve Yardımcısı Nihani Yıldırım, Personel Daire ulaşamamıştık. Ancak Sayın 
yetkili sendika Genel Başkanlarına Başkanı Mustafa Tanrıkulu, İdari ve Mali Cumhurbaşkanımızın sendika Genel 
şükranlarımı sunuyorum. Ayrıca Koop-İş  İşler Daire Başkan V. Öğr. Gör. Mustafa Başkanları ile yaptıkları nihai toplantında 
Sendikası Sakarya Şube Başkanımıza, Demirel, Strateji Geliştirme Daire işçiler lehine mutlu sona ulaşılmış ve 
sendika temsilcilerine ve kurumumuz Başkanı Mustafa Güç ve Koop-İş kamu işçilerine hatırı sayılır bir ücrette 
yetkililerine teşekkür ediyorum” diyerek Sendikası Sakarya Şube Başkanı Şevket anlaşma imzalanmıştı. Böylelikle 
sözlerini noktaladı.Ulusinan ile sendika temsilcileri katıldı. üniversitemizde kamu işçisi olarak 
Rektör Alişarlı'nın ardından söz alan Törende konuşma yapan BAİBÜ Rektörü çalışan toplamda 317 personelimizin 
Koop-İş Sendikası Sakarya Şube Başkanı Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, kamu toplu iş maaşlarına ortalama %90 iyileştirme 
Şevket Ulusinan, çalışanların büyük sözleşmesi çerçeve protokolünde zemini sağlanmış oldu. Bugün burada 
kazanım elde ettikleri kamu toplu iş mutabakata varılmasından memnuniyet atılan imzalarımızla büyük oranda maddi 
sözleşmesi görüşmelerinde yapıcı ve duyduğunu ifade etti. kazanım elde eden değerli 
uzlaşmacı tavırlarından dolayı Rektör çalışanlarımızın emeklerinin karşılığı 
Prof. Dr. Mustafa Alişarlı, Genel Sekreter “ÜNİVERSİTEMİZİN 317 PERSONELİ olarak aldıkları maaşlarını aileleriyle 
İhsan Ağcan ve ilgili daire başkanlarına BÜYÜK ORANDA MADDİ KAZANIM mutlu günlerde kullanmalarını dilerim. 
teşekkür etti. Anlaşmanın hayırlara ELDE ETTİ” Kamu toplu iş sözleşmesi anlaşması 
vesile olmasını diledi.

KAMU İŞÇİLERİ TOPLU İŞ SÖZLEŞMESİNDE 
BÜYÜK KAZANIM ELDE ETTİ
Bolu Abant İzzet Baysal Üniversitesi ve Türk-İş Sendikası'na Bağlı 

Koop-İş Sendikası arasında yapılan toplu iş sözleşmesinde 
maaşlarına ortalama %90 iyileştirme yapılan kamu işçisi 

personeller büyük kazanım elde etti.

Başkan Alemdar konuyla ilgili Türkiye Odalar ve Borsalar 
yaptığı açıklamad; “Herkesin Birliği'nin Başkanı Türk İş 
bildiği üzere 12 Mart 2023 tarih Dünyasını lideri Sayın M. Rifat 
ve 32130 sayılı Resmi Gazete'de Hisarcıklıoğlu'nun da gayretleri 
7440 sayılı Bazı Alacakların sonucunda 26 Mayıs 2023 
Yeniden Yapılandırılması ile Bazı tarihinde Resmi Gazete'de 
Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına yayımlanan Cumhurbaşkanı Sayın 
Dair Kanun yayımlanmış ve oda Recep Tayyip Erdoğan'ın kararı ile 
aidat ve gecikme zamları oda aidat ve gecikme zamları 
konusunda Oda üyelerimize 31 konusundaki yapılandırma imkanı 
Mayıs 2023 tarihine kadar bir ay daha ötelenerek başvuru 
yapılandırma imkanı sağlanmıştı. süresi 30 Haziran 2023 tarihine 

uzatılmıştır. Ayrıca başvuru 
“31 TEMMUZ 2023'E tarihinin yanı sıra ilk taksit ödeme 
UZATILMIŞTIR” tarihi de 31 Temmuz 2023'e 
Şimdi ise son zamanlarda ülkemiz uzatılmıştır. Kararın Odamız 
ekonomisinde yaşanan gelişmeler üyelerine hayırlı olmasını 
ve piyasalardaki durağanlık diliyorum” dedi.
sonrasında Çatı Kuruluşumuz 

YAPILANDIRMA SÜRESİ 1 AY DAHA UZATILDI

HABER MERKEZİ 

Bolu Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Abdullah Alemdar, 7440 sayılı Bazı Alacakların Yeniden 
Yapılandırılması ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun kapsamındaki oda aidat ve 
gecikme zamları konusundaki yapılandırma imkanının bir ay daha uzatıldığını son başvuru tarihinin 
30 Haziran 2023 olduğunu açıkladı. 

Bolu Ticaret ve Sanayi Doğu Marmara Kalkınma Danışmanlık hizmetleri firmasıyla oda üyelerinin 
Odasında gerçekleşen imza Ajansı Destekleri ve Talep noktasında % 30 oranında çalışanlarına Mesleki Yeterlilik 
törenine Yönetim Kurulu Doğrultusunda Kişisel ve indirim sağlanacaktır. İndirim Personel sertifikalandırma 
Başkanı Abdullah Alemdar, Mesleki Eğitimler konularında anlaşmasının üyelerimize hizmeti sağlanmasına yönelik 
Genel Sekreter İsmail Gören Odamız Üyesi Es Grup Proje hayırlı olmasını diliyorum. anlaşma yapılmıştır” dedi.
ve Es Grup Proje Danışmanlık Danışmanlık Hizmetleri Ltd. Ayrıca Es Grup Proje 
Hizmetleri Ltd. Şti. firması Şti tarafından sağlanacak Danışmanlık Hizmetleri 
yetkilisi Akredite KOBİ 
Danışmanı Serap Kocaarslan 
katıldı. 
Söz konusu imzalanan 
protokol ile ilgili açıklamada 
bulunan Başkan Abdullah 
Alemdar; “Odamız üyelerine; 
KOSGEB Destekleri, Yatırım 
Teşvik Belgesi Teşviği, Ustalık 
Telafi Programı, Tübitak 
Destekleri, Kırsal Kalkınma 
Destekleri, IPARD Programı, 
ISO Belgelendirmesi, SGK 
Teşvikleri, Marka Tescil ve 
Patent Sertifikalandırması, 

TSO VE ES GRUP PROJE DANIŞMANLIK HiZMETLERi 
ARASINDA iNDiRiM PROTOKOLü iMZALANDI
Bolu Ticaret ve Sanayi Odası ile Es Grup Proje Danışmanlık Hizmetleri arasında oda üyelerine yönelik 

eğitim ve danışmanlık hizmetleri konularında indirim protokolü imzalandı. 

SERVET GÖKÇEK
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24/ 05/ 1543 Ölüm Modern astronominin kurucusu ve 

güneş sistemini keşfeden Polonyalı astronom N icolaus 

Copernicus.

24/ 05/ 1844 Olay Amerikalı mucit Samuel F.B. Morse 

ABD senatosu üylerinin da hazır bulunduğu bir deneyle 

ABD Kongre binasından Baltimore'da bir tren 

istasyonuna kendi icadı olan Morse alfabesiyle ilk 

mesajı gönderdi.

24/ 05/ 1856 Doğum Civalı termometrenin mucidi 

Alman fiizikçi Gabriel Fahtenheit.

24/ 05/ 1940 Doğum Yaşam , ölüm ve yaşamın 

anlamı gibi evrensel konularda verdiği ürünlerle 

tanınan Rus şair Joseph Brodsky.

24/ 05/ 1941 Doğum ABD' li protest şarkıcı ve besteci 

Bob Dylan (Robert Allen Zimmerman)

24/ 05/ 1943 Olay Polonya'daki Auschwitz toplama 

kampında "Ölüm Meleği"  adıyla anılan doktor Josef 

Mengele göreve başladı. Mengele tutuklular üzerinde 

yaptığı korkunç deneylerle biliniyordu.

24/ 05/ 1957 Ölüm Tarihçi, biyograf ve araştırmacı 

yazar İbnülemin Mahmut Kemal İnal.

24/ 05/ 1959 Ölüm Amerikanın Soğuk Savaş 

politikasının mimarlarından eski Dışişleri Bakanı John 

Foster Dulles.

24/ 05/ 1961 Olay İmralı adasındaki 2 bin 

mahkumun barındığı cezaevinde çıkan isyan bastırıldı.

24/ 05/ 1964 Olay Peru'da bir futbol maçında 

kargaşa çıktı: 135 kişi öldü.

24/ 05/ 1968 Olay Fransa Cumhurbaşkanı General 

de Gaulle referandum çağrısında bulundu. Süre giden 

ayaklanmalarda bir gecede 795 kişi tutuklandı ve 456 

kişi yaralandı. Borsa kundaklandı. Lyon'da bir polis 

komiseri öldürüldü. Cumhuriyeti koruma komiteleri 

kurulmaya başladı.

 Sağanak Yağışlı

7 km/h 66

BOLU’DA HAVA DURUMU

İLİMİZE AİT NAMAZ VAKİTLERİ

tarİhte BUGÜN

İmsak : 03.29
İkİndİ : 16.53

 Güneş : 05.21
Akşam : 20.21

Öğle : 12.56
Yatsı:  22.04

13 Mayıs, Miladi takvime göre yılın 133. günüdür. 
Yıl sonuna kadar kalan 220 gün vardır.
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Sigara gibi zararlı olmadığı iddiasıyla ısıtıldığında 
piyasaya sürülen elektronik sigaraların parçalanan 
kullanımı artarken, uzmanlar sanıldığının bileşikler olan 
aksine bu tür ürünlerin de tehlikeli karbonillerin yasal 
olduğuna dikkat çekiyor. Uzman Klinik seviyesinin on 
Psikolog Kemal Hilmi Çelebi Elektronik katından fazlasına 
sigaranın normal sigaradan daha zararlı da sahip olduğunu 
olduğunu belirtti. buldu. Dünya 
Çelebi, elektronik sigara konusunda Sağlık Örgütü'ne 
içerinde bulunan kurşuna işaret ederek; göre, yüksek 
“Çocuklarınıza güvenmek iyi bir duygu düzeyde kurşuna 
lakin kontrol etmek daha önemli. Konu maruz kalmak 
bu sebeple önem arz ediyor. Koku yok beynin ve merkezi sinir sisteminin 
lakin zararı fazlaca. Endişe yarattı: gelişimini etkileyebilir.” Şeklinde konuştu. “Bunların hiçbiri piyasada olmamalı, izin Gençlerin kullandığı e-sigaralarda yüksek verilen metal seviyeleriyle ilgili tüm oranda kurşun çıktı. İngiltere'nin “AÇIKÇA GENÇLERE PAZARLANIYOR” kuralları çiğniyorlar. Şimdiye kadar Kidderminster bölgesindeki Baxter Çelebi, “Birleşik Krallık'ta 18 yaşından gördüğüm en kötü sonuçlar bunlar.” dedi. Koleji'ndeki öğrencilerden alınan küçüklere elektronik sigara satmak yasa Çocuklarınızla iletişiminizi olumlu elektronik sigaralar Liverpool'daki Inter dışıdır ancak geçen ay YouGov tarafından tutmanızda fayda var. Empati yapıp Scientific laboratuvarında test edildi. yapılan bir anket, 11 ila 17 yaşındakilerin onlara iyi model olmalı ve haz alacağı Times'ın haberine göre, elde edilen yüzde 11,6'sının nikotin içeren ürünleri farklı kanallar oluşturmalısınız. Sanatı sonuçlar, e-sigaraların, güvenli kurşun denediğini gösterdi. Laboratuvar, sporu ve kültürü mutlaka yaşam seviyesinin iki katından ve nikel kolejdeki elektronik sigaraların çoğunun alanlarına dâhil etmeliyiz. Kalın seviyesinin dokuz katından fazlasına yasa dışı olduğunu ve satıştan önce test Sağlıcakla.” İfadelerini kullandısahip olduğunu ortaya koydu. edilmediğini de tespit etti. Laboratuvarın 
Araştırma ayrıca, bazı cihazların e-sıvıda kurucu ortaklarından David Lawson, 

“DiKKAT ÇEKEN TEHLiKE ELEKTRONiK 
SiGARA VE YENi BELA PUFF!”
Uzman Klinik Psikolog Kemal Hilmi Çelebi, dikkat çeken tehlike sigarayla ilgili 
ebeveynleri uyardı. Çelebi; “Gençlerin kullandığı e-sigaralarda yüksek oranda kurşun 
çıktı. Çocuklarınıza güvenmek iyi bir duygu lakin kontrol etmek daha önemli.” dedi. 

SELDA SELİN ÖZBAY

Kemal Hilmi Çelebi
Uzman Klinik Psikolog 

Kent merkezine 26 MEVCUT”
kilometre uzaklıktaki Bolu'nun "tabiatın kalbi" 
yaylada bulunan, olarak adlandırıldığına 
kıvrımlı yapılarıyla işaret eden Doğanay, 
bölgeye görsel güzellik "147 gölet, 14 doğal 
katan menderesler göl, yaklaşık 370 yayla 
karların erimesi ve ve 170 trekking yolu 
sağanakların ardından bulunuyor. Toplam 2 bin 
suyla doldu. 933 kilometrelik 
Mendereslerin yürüyüş yolları mevcut. 
etrafındaki düzlüklerde Aynı zamanda 
ise yayladaki doğal keşfedilmeye hazır 7 
manzaraya ahenk katan şelalemiz mevcut." diye 
sarı, beyaz ve mor konuştu.
renklerdeki çiçekler Doğanay, büyük 
açtı. şehirlerin stresi ve 
Baharın gelmesiyle karmaşasından sıkılan, 
Sarıalan Yaylası'na çocuklarını toprakla, 
hakim olan kartpostallık bitkiyle buluşturmak 
manzaralar havadan da isteyenlerin Bolu'yu 
görüntülendi. tercih etmesi 
İl Kültür ve Turizm gerektiğini 
Müdürü Hakan vurgulayarak, "Bolu'ya 
Doğanay, Bolu'nun gelin zihninizi yenileyin, 
Türkiye'deki 15 marka Bolu'ya gelin kalbinizi 
ilden biri olduğunu ifade yenileyin.' diyoruz. 
etti. Sloganımız bu. 'Tabiatın 

kalbi Bolu' derken biz 
“KEŞFEDİLMEYE bunu söylüyoruz." dedi.
HAZIR 7 ŞELALEMİZ 

“BOLU'YA GELiN KALBiNiZi YENiLEYiN”
Bolu'da yer alan 

Sarıalan 
Yaylası'nda 

menderesler ve 

rengarenk açan 

kır çiçekleri 
ahenk 

oluşturuyor.

AA

Düzce İl Özel İdaresi ile Tarım ve buluşturduk. Bu fide 
Orman İl Müdürlüğü'nün, dağ çileği piyasada satılan veya 
yetiştiriciliğinin geliştirilmesi ve üretilen bir fide değil. Biz 
yaygınlaştırılması hedefiyle 2 yıl önce dağlarda yaptığımız 
başlattığı proje, bu yıl da devam araştırmalar ile 
ettiriliyor. Proje çerçevesinde çiftçilere bulduğumuz fideleri buraya 
ücretsiz fide dağıtımı başlatılmış ve 2 getirip denedik ve 300 bin 
yıl önce 8 bin dağ çileği toprakla fideye ulaştık. Bunu 
buluşturulmuştu. Bu yıl projede ücretsiz olarak 
dağıtılacak fide sayısı büyütülerek, 300 çiftçilerimize dağıtıyoruz" 
bine çıkartıldı. İl Özel İdaresi ve Tarım dedi.
ve Orman İl Müdürlüğü, dağ çileği 
üretimi yapmak isteyen çiftçilere "DAHA LEZZETLİ, DAHA 
ücretsiz fide dağıtıyor. AROMALI OLDUĞUNU 

SÖYLERLER"
"300 BİN FİDEYE ULAŞTIK" Dağ çileğinin aroması ve 

Müdürlüğü de bitkisel ürünleri Fidelerin dağıtım etkinliğine katılan lezzetiyle farklı olduğunu ifade eden 
geliştirme ile ilgili bir proje hazırladılar Düzce İl Genel Başkanı Fazlı Koç, "2 Koç, "Bölge halkımız bunu bilebilir ama 
ve bu hale geldi. Biz çiftçilerimize yıldan beri Düzce Tarım ve Orman İl diğer şehirlerden gelenler çok 
destek amaçlı bu projeyi hazırladık. Müdürlüğü ile birlikte dağ çileği bilemeyebilir. Daha lezzetli, daha 
Çiftçilerimizin her zaman yanındaydık, projemiz var. Fide olarak üretim aromalı olduğunu söylerler. Özellikle 
bundan sonra da yanında olacağız. Bu yapmaya başladık ama bazı fideler reçelinin çok lezzetli olduğu söylenir. 
tarz ürünlerimizi geliştirmek adına ürüne dönüşmeye başladı. 2021 yılında Ürünün çeşitlenmesi için İl Özel İdaresi 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz" şeklinde 8 bin dağ çileği fidesini toprakla olarak destek verdik. Tarım İl 
konuştu.

TADI DA FARKLI AROMASI DA: 
DAĞ ÇİLEĞİNE YOĞUN İLGİ

2 yıl önce dağ çileği üretiminin geliştirilmesi ve 
yaygınlaştırılması hedefiyle başlatılan proje bu yıl büyüyerek 
devam ediyor. Dağıtılacak fide sayısının 2 yıl içinde 8 binden 
300 bine çıkarıldığı proje, çiftçilerin de yüzünü güldürüyor.
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Abak, toplamda 6 oyuncuyla ilgili devam ediyor. Bunlar kim 
mahkeme sürecinin devam arkadaşlar? Bir tanesi 
ettiğini ifade ederek; “12 tane Hajdareviç dönemine ait. 
futbolcuyla Boluspor kulübü Buna 183 bin euro gibi 
davalık ve mahkemelik. Bunların bir borcumuz gözüküyor. 
10 tanesi Sayın Necip Çarıkcı'dan, Dosyamız CAS'ta. 
2 tanesi Sayın Abdullah Abat'tan. FIFA'da. Bunun için bir 50 
Biz bu 12 tane futbolcumuzla bin frank yani CAS'ın 
anlaştık. 6 tane futbolcumuzla açılımında işte spor 
mahkememiz devam ediyor” tahkim mahkemesine bir 
dedi. bedel gönderdik. 

Mahkemeyi 
“6 tane futbolcumuzla kaybetmeyelim diye. Bu 
mahkememiz devam ediyor” arkadaşa bir 200 bin 
Başkan Abak, anlaştıkları euro. Çünkü yıllık %5 
oyuncularla ilgili bilgiler vererek; faizi var. Ödememiz var. 
“Ben size burada son eski Kubilay Türk Yılmaz'a 
futbolcularla ilgili mahkemelik ve borcumuz var. Ozan 
davalık konuları anlatayım. Daha Evrim Özenç'e borcumuz 
önce de bahsettim. 12 tane var. Umut Gündoğan, 
futbolcuyla Boluspor kulübü Hakan Arslan. Yani bir de 
davalık ve mahkemelik. Bunların Guido Koçer'e 306 bin lira 
10 tanesi Sayın Necip Çarıkcı'dan, ödedik. Halen de 370 bin 
2 tanesi Sayın Abdullah Abat'tan. lira borcumuz var. Yani 
Biz bu 12 tane futbolcumuzla arkadaşlar şu anda 
anlaştık. 6 tane futbolcumuzla Boluspor kulübü sadece 6 
mahkememiz devam ediyor. tane futbolcuyla 
Bundan da size böyle ufak bir mahkemelik durumda” 
detaylarını vereyim. Önce dedi. 
anlaştıklarımızı söyleyeyim. 
Hakan Canbazoğlu bunun büyük “9 personelle anlaşma 
kısmını bu Necip Bey döneminden sağlandı ödemeleri 
kalma. Hakan Cambazoğlu'nun yapıldı”
büyük bir kısmını Abdullah Bey Abak, daha önce 
dönemi ödemiş. Yani yaklaşık 703 Boluspor'da çalışmış 9 
bin TL'sini Abdullah Bey dönemi personelle anlaştıklarını 
ödemiş. Bize oradan çok ufak bir dile getirerek; “Bununla 
27 bin lira kaldı. Onu da kapattık. beraber mahkemelik 
Ufuk Budak'ı biz ödedik, kapattık. olduğumuzda 17 tane 
184 bin lira. Muhammet Bayır'a personel vardı. 
ödedik, kapattık bitti. Deniz Geldiğimizde 9 personelle 
Körk'ü ödedik, kapattık, bitti. anlaşma sağlandı. 9 
İshak ve Yusuf Emre'yi ödedik personelin ödemeleri 
bitti. En son İsmail Konuk'la sağ yapıldı. Geriye kalan 8 kişiden de 
olsun Ufuk arkadaşımız ilgilendi. şimdi isimlerini vermeyeyim. Çok 
Onunla da 750 bin TL gibi bir etik olmayacak. Biri de göl 
rakamla anlaştık. Ona da 150 bin kiracımızdan icra yoluyla 
TL'lisini ödedik. Haziran, Temmuz, bedellerini alıyor. Malzemeci 600 
Ağustos, Eylül gibi dört tane bin lira. Çok uğraştım. Yani gelin 
çekimiz kaldı. Onu da ödedikten anaparaları ödeyeyim dedim. 
sonra bitecek” şeklinde konuştu. Ama herkes hem anaparayı 

istiyor, hem avukatlık parasını 
“Spor tahkim mahkemesine istiyor, hem yasal faizini istiyor. 
50 bin frank gönderdik” Ama bunların da büyük kısmıyla 
Boluspor Kulübü Başkanı Savaş anlaştık. Burada 9 kişiyle 
Abak, mahkeme sürecinin devam anlaştık. Yani 7 tane eski 
ettiği oyuncularla ilgilide personelimiz var” ifadelerini 
açıklamalarda bulunarak; “Bizim kullandı. 
6 tane futbolcuyla mahkememiz 

BAŞKAN ABAK TEK TEK AÇIKLADI

Boluspor Kulübü Başkanı Savaş Abak düzenlediği basın 
toplatışında geçmiş dönemden kalan futbolcu alacakları 

ile ilgili açıklamalarda bulundu. Başkan Abak, göreve 
geldiklerinde bu zamana kadar 12 futbolcuyla alacakları 
konusunda anlaştıklarını ve 6 oyuncuyla da mahkeme 

sürecinin deva ettiğini dile getirdi.  

BURHAN YEŞİLTAŞ

BOLUSPOR'UN HANGi OYUNCULARA BORCU VAR?

Savaş Abak, tesislerde verilen sözler tutulmadı. 
düzenlediği basın Sözlerini tutmayanlar da 
toplantısında Belediye sözlerini tutmadıklarını inkar 
Başkanı Tanju Özcan'ın etmedi.”
destek olmadığını ifade “Savaş Abak ve yönetiminin 
ederek, “Bizi ateşe attın yanındayız”
yalnız bıraktın” ifadelerini “Bizler Boluspora hayatını 
kullanmıştı. adamış, ömrünü vermiş 
Yarenler taraftar grubu Yarenler Taraftar Gurubu olarak 
sosyal medya hesabından Sayın Başkan Savaş Abak ve 
yayınladığı basın yönetim kuruluna zor günün da 

bizler ama bugün, ama yarın, vakti açıklamasında, olağanüstü kongre Bolusporumuzu sahipsiz 
zamanı geldiğin de elbet bir gün bu kararı alan Boluspor Başkanı Savaş bırakmadığı için yürekten teşekkür 
tutulmayan sözlerin hesabını illaki Abak'a destek verdi. ederiz. Bu sezonun geneline 
sorarız”Boluspor taraftar grubu Yarenler bakılınca da biz onlardan razıyız. Ve 
“Başkan Savaş Abak ve yönetimi, tarafından yapılan açıklamada şu bundan sonra ki süreçte de sonuna 
olağanüstü kongre kararı aldı”ifadelere yer verildi: kadar başkan Savaş Abak ve 
“Çok değil tam 1 sene önce bu “Tutulmayan sözlerin hesabını illaki yönetiminin yanındayız, 
zamanlar da çok kötü geçen bir sorarız” destekçisiyiz.”
sezonun ardından kongre olmuş ve  “Makam, mevki ve isimler gelip “Sözünüzün eri olun ve verdiğiniz 
Sayın Savaş Abak, yönetim kurulu geçicidir. Asolan ise Boluspor'dur. sözleri tutun”
ile birlikte büyük bir cesaret örneği Unutulmasın ki Boluspor üzerinden “Son olarak oturduğunuz koltuklara, 
göstererek tabiri caiz ise ateşten şov yapılacak bir mecra değildir. makam ve mevkilere güvenerek 
gömlek giymişti. Bugün gelinen Kim ya da kimler Bolusporumuza tutamayacağız sözleri vermeyin. 
nokta da ise Sayın Başkan Savaş köstek oluyorsa, sahip çıkmıyor ve Söz veriyorsanız da sözünüzün eri 
Abak ve yönetimi, olağanüstü verdiği sözleri tutmuyorsa bugüne olun ve verdiğiniz o sözleri tutun”
kongre kararı aldı. Çünkü bu kadar olduğu gibi bundan sonrada 
şehirde ve özellikle de kongre de karşılarında bizleri bulacaklardır. Ve 

YARENLER'DEN ABAK'A DESTEK TANJU ÖZCAN'A TEPKİ 

“VERDİĞİNİZ SÖZLERİ TUTUN”
Boluspor Başkanı Savaş Abak'ın Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan'ı sert sözlerle hedef aldığı 
sözleri sonrasında kırmızı beyazlı takımın taraftar grubu Yarenler basın açıklaması yayınladı.

HABER MERKEZİ

Para Okçuluk Avrupa Kupası'nın 1. eden Para Okçuluk Avrupa Kupası 1. 
ayağında Merve Nur Eroğlu ve Yağmur ayak yarışmasında, Merve Nur Eroğlu ve 
Şengül ikilisinden oluşan Klasik Yay Yağmur Şengül ikilisinden oluşan Klasik 
Kadın Milli Takımı, dünya rekoru kırdı. Yay Kadın Milli Takımı'mız, 1199 puanla 

hem Avrupa hem dünya rekoru kırdı. 
HEM AVRUPA HEM DÜNYA REKORU Sporcularımızı ve teknik ekibi kutluyor, 
Türkiye Okçuluk Federasyonundan başarıların devamını diliyoruz." 
yapılan açıklamada, "Çekya'da devam ifadelerine yer verildi.

MERVE NUR YiNE 
BOLU'NUN GURURU OLDU

Para Okçuluk Avrupa Kupası'nıda 
Merve Nur Eroğlu ve Yağmur Şengül 

dünya rekoru kırmayı başardı.
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